
PROTOKoL Nr XLlll/2022

z sesji Rady Gminy Rybno odbytei w dniu 3l sierpnia 2022 ''w sali ntrad, w Rybnie przy ul. LubawBkiej l5 pod przgwodrictwem
Pana Plotra Komaiowskiego - Przewodniczqcego Rady Gminy Rybno

Obrady Rady Gminy - Ewa Raszkowska - Zastepca Kierownika Referatu' ZastQpca Kierownika

Uzedu Stanu Cywilnego w UrzQdzie Gminy Rybno

obrady rozpoczeto o godz. '10:05, zakoficzono o godz 12:25

Stan ustawowy Rady - '15 Radnych,

W sesji bieze udzial 12 Radnych

- lista obecnosci stanowi zalacznik do protokolu.

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli:

1.Pan Tomasz Wegzynowski - W6jt Gminy

2.Panizdzislawa Kanicz - Skarbnak Gminy

3.PaniJolanta Jendrycka - Sekretaz Gminy

4.Pan Bogdan Gaber- Pezes RIO w Olsztynie

5.Pan Janusz Facon - Zastepca Prezesa RIO w Olsztynie

- lista obecnosci stanowizahcznik do protokolu

6.Soltysi zgodnie z listq obecnosci

- lista obecnoscj stanowi zalqcznik do protokolu

Porzqdek sesii:

Ad.'l i 2 Otwarci€ sesii i stwierdzonie orawomocno6ci obrad.

Obrady Xllll sesji Rady Gminy Rybno otworzyl o godz. 10:05 Pan Piotr Kornatowski Przewodnaczqcy

Rady Gminy.

Nastepnie pouczyl wszystkich obecnych, i2 obrady Rady Gminy sq rejestrcwane za pomocq uzqdzen

nagrywajacych d2wiQk.

Powital wszystkich obecnych na sali obrad a nastepnie stwierdzil, 2e po sprawdzeniu listy obecnosci,

na saliznajduj sie 12 radnych co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwal

Ad.3.Uetalenie porzadku obrad.

Pzewodniczqcy Rady pzedstawil poeadek dzienny obrad.

l.Otwarcie 8oeji.

2.Stwierdzsnie prawomocno6ci obaad.

3.Ustalenie podqdku obrad.

,t.Przyiecie protokolu z XLll s€ji Rady Gminy Rybno.

5.Sprawozdanie miQdzyEosyino w6jta Gminy.

o.wystApisnie Prezesa Regionalne.i lzby Obrachunkowei w Olszlynie - Pana Bogdana Gaber.

T.Podiecie uchwal w nastQpullcych sprawach:



1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 2022-2037

2) zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 2022 rok;

3) zmiany statutu Samodzielnego Publicznego Gminnego Zaktadu Opieki Zdrowotnej w Rybnie;

4) szczeg6lowych warunk6w ptzyznawania i odplatnosci za uslugi opiekui,icze

i specjalistyczne uslugi opiekudcze, z wyhczeniem specjalistycznych ustug opiekuiczych dla os6b z

zabuzeniami psychicznymi oraz szczeg6lowych warunk6w czQSciowego lub calkowitego zwolnienia

od opht, jak r6wnie2 tryb ich pobierania;

5) ustalenia szczeg6licwych zasad ponoszenia odplatnosciza pobytw o6rodkach wsparcia

i mieszkaniu chfonionym;

6) ptzyjecia Wielotetniego Planu Rozwoju i l\Iodernizacji Ueqdzef Wodociqgowych i Urzqdzeh

KanaLzacyjnych na lata 2022-2025:

7) zmiany uchwaly w sprawie okreslenia tygodniowego obowiqzkowego wymiaru godzin zajQc

pedagog6w, psycholog6w, logoped6w, terapeut6w pedagogicznych oraz doradc6w zawodowych

zatrudnianych w szkolach, dla kt6rych organem prowadzacym jest Gmina Rybno;

8) okre6lenia Sredniej ceny jednostki paliwa w Gminie Rybno w roku szkolnym202212023;

9) uchwalenia miejscowego planu zagospodarcwania przestzennego na terenach polozonych w

obrebie geodezyjnym Nowa VVieS gm.Rybno;

10) wyrazenia zgody na spzedaz czesci nieruchomosci gruntowej niezabudowanej polo2onej w

miejscowosci Rybno, stanowiqcej wlasnosd Gminy Rybno

S.Wolne wnioski i zap!'tania.

9.Zamkniecie sesji.

Po czym zwrdcil sig do radnych, czy sq wnioski o zmiane pozqdku obrad-

Wniosku o zamiane pozadku obrad nie wniesiono-

Po czym poddal pod glosowanie pozqdek obrad.

Rada Gminy w g{osowaniu iawnym na ustawowy sktad Rady tS Radnych w obecno6ci l2
Radnych glosami:

-,,2a" - 12

-,,Przeciw' - 0

" ,,wstrzymujqcych giQ" - 0
prryjela porzedek obrad.

lmienny wykaz glosowania nad peyjeciem protokolu stanowi zalqcznik do protokolu.

4.Przvigcie protokolu z XLll gesii Radv Gminv Rvbno.

Pzewodniczqcy Rady poinformowal, 2e protok6l z XLll sesji zostal wylio2ony do wglqdu i do czasu

rozpoczecia sesji nie zlo2ono do pzewodniczqcego wniosku o dokonanie poprawek do projektu

protokolu.

Wzwiqzku tym poddal pod glosowanie protok6l z XLll sesji Rady Gminy Rybno.

Rada Gminy w glioaow.niu jawnym na ust.wowy sklad Rady 15 Radnych w obocnosci 12

Radnych glosami:

-..2a" - 9



-,,pazeciw'-1

- ,,wstrzymuiqcych siQ" - 2

przyi?la protok6l z XLll sesji Rady Gminy Rybno.

lmienny wykaz glicsowania nad pzyjQciem protokolu stanowi zalQcznik do protokolu.

S.Sprawozdanio miedzvaesvine W6ita Gminv.

Przewodniczqcy Rady - Pan Pioh Kornatowski udzielil glosu W6itowi Gminy - Panu Tomaszow'

Wegrzynowskiego, kt6ry pzedlozyl sprawozdanie z dzialalnoSci miedzysesyjnej

Sprawozdanae stianowi za+qcznik do protokolu.

Po zlo2eniu sprawozdania otwozyl dyskusje.

Nie wniesiono pytai do pzedstawionego sp€wozdanla.

Na tym dyskusje zakoiczono.

o.Vwstapignie Prezesa Reoionalnei lzbv ObJachunkowei w Olsztvnie _ Pana Boodana Gaber.

Wtym punkcie pozedku obrad Pzewodniczqcy Rady udzielil glosu kolejnoi Panu Bogdanowi Gaber -
Prezesowi RIO w Olsztynie oraz Pani Januszowi Facon - Zastepcy Prezesa RIO w Olsztynie.

Wswoich wystqpieniach nawiqzali do obop6lnej wsp6lpracy. Odniesli sie do sytuacji ekonomicznej i

gospodarczej gminy, wskazujqc na pozytywne aspekq w tym zakresie.

O godz. 10:35 do godz.10:45 Przewodniczqcy Rady zaeadzil pe erwQ w obradach-

Po przerwie Rada pzystqpila do realizacji kolejnego punktu poeedku obrad.

Ad.T.Podiecie uchwal w nastgDuiacvch sprawach

l.zmianv Weloletniei Proonozv Finansowei Gminv Rvbno na lata 2022-2037

Pzewodniczacy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil siQ do Radnego Pani El2biety Rozentalskiej o

peedstawienieopinii wsprawie projektu uchwaly.

Radna - Pani Elzbieta Rozentalska peedstawila opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalacznikdo protokolu.

Peewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly

Pytai nie wnjesiono.

Pzewodniczqcy Rady zamknql dyskusie. Po odczytaniu projeKu uchwaly pzez Wicepzewodniczacq

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w gliosowaniu jawnym na uatawowy sklad Rady15 Radnych w obecnosci 12

Radnych, glosami:

-'12 - ,,2a",

- 0 -,,pzeciw"
-0 - ,,wstrzymuiqcych sig"



podieh uchwafe Nr XLllll318l2022 w .Wawie zmiany Wtetotetniej prognozy Finansowei cminy
Rybno na lata 2022-2037.

Uchwala stanowi zahcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokotu.

2) zmian w bud2ecie Gminv Rvbno na 2022 rok

Pzewodniczqcy Rady- Pan Piotr Komatowski zwr6cil sie do Radnego Pani Et2bieq Rozentalskiej o

pzedstawienieopinii wsprawie projektu uchwaly.

Radna - Pani Elzbieta Rozentalska pz edstawila opiniq komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Przewodniczqcy Rady - Pan Pioh Komatowski otwozyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytai nie wniesiono.

Pe ewodniczecy Rady zamknql dyskusjQ. Po odczytaniu projektu uchwaly przez Vvlcepzewodniczqcq

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gmlny w glosowaniu iawnym na uetawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 12

Radnych, gioaami:

- 12 - ,,z'a",

- 0 -,,plzeclw"

-0 - ,,wst.zymujqcych aie"
podiQfa uchwafQ Nr X|-llll3l?12022w ap.awie zmian w budtecie Gminy Rybno na 2022 rok.

lJchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zatacznik do protokolu.

3) zmianv statutu Samodzielneoo Publiczneoo Gminneoo Zakladu Ooieki Zdrowotnei w Rvbnie

Pzewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil siQ do Radnego Pani El2biety Rozentalskiej o

pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radna - Pani El2bieta Rozentalska pzedstawda opinig komisji staiych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalAcznik do protokolu.

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusjQ nad projektem uchwaly.

Pytah nie wniesiono.

Pzewodniczqcy Rady zamknql dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly pzez Wiceprzewodniczqcq

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glo6owaniu iawnym na uatawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 12

Radnych, glosami:

- 12 - ,,z'a",

- 0 -,,p.zeciw"

-0 - ,,wstrzymuiqcych aie"
podlQla uchwaQ Nr Xllll/318/2022 w sprawie zmiany stalutu Samodzielnego Publicznogo

Gminnego Zakaadu Opieki zdrowotnej w Rybnie.



Uchwala stanowi zalacznik do Drotokolu.

lmienny wykaz gliosowania nad projektem uchwaly stanowizahcznik do protokolu.

4) szczeo6lowvch warunkdw orzvznawania i odplatnosciza usluoi opiekulicze i specialisfuczne usluai

oDiekuicze. z wv+aczeniem soecialistvcznvch usfuo ooiekuiczvch dla os6b z zabueeniami

osvchicznvmi oraz szczeo6lowvch warunkdw czeScioweoo lub calkowiteoo zwolnienia od oolat. iak

f6wnie2 trvb ich oobierania

Peewodniczqoy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnego Pani Elzbiety Rozentatskiej o
przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radna - Pani Elzbieta Rozenialska przedstawila opinie komisji stalych o projekcie uchwaty.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusj€ nad projektem uchwaly.

Pytai nie wniesiono.

Przewodniczqcy Rady zamknql dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly pzez Wceprzewodniczqcq

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada G.niny w glosowaniu jawnym na ust.wowy sklad Rady i5 Radnych w obecnosci 12

Radnych, glosami:

- 9 - ,,2a",

- I - ,,pzeciw"
- 2 . ,,watrzymurecych siQ"

podi9+a uchwalQ Nr XLllU3l9/2022 w sp.awie szczeg6lowych warunk6w pzyznawania i

odphtno6ci za ustugi opiekufcze i gpecjalistyczne ustugi opiekuticze, z wyhczeniem
specialigtycznych uslug opiekuiczych dla oa6b z zaburzoniami psychicznymi oraz

szczeg6lowych warunk6w czqsciowego lub calkowitego zwotnienia od optat, lak r6wni6t tryb
ich poblerania.

Uchwala stanowi zalacznik do orotokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projeKem uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu.

5) ustalenia szczea6ljowch zasad oonoszenia odolatnosci za pobvt w osrodkach wsoarcia i

mieszkaniu chronionvm

Pzewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cii siQ do Radnego pani Elzbiety Rozentalskiej o
pEedstawienie opinii w spmwie projektu uchwat.

Radna - Pani El2bieta Rozentalska pEedstawila opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do pfotokolu

Przewodniczecy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwotzyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytah nie wniesiono.

Pzewodniczqcy Rady zamknql dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly przez Wcepzewodniczqcq

Rady, poddal go pod glosowanie.



Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnogci 12

Radnych, glosami:

- 9 - ,,2a",

- 0 -,,przeciw"

-3 - ,,wstrzymuiqcych 8i9"

podlela uchwafQ N. XLllll32ol2022 w spmwie uatalenia szczegdlowych zasad ponoszenia

odptatno6ciza pobyt w osrodkach wsparcia i mieszkaniu chronionym.

Uchwala stanowi zahcznik do protokotu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaty stanowi zalqcznik do protokolu

Kanalizacvinvch na lala 2022-2025

Peewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil siQ do Radnego Pani Elzbiety Rozentalskiej o

pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radna - Pani El2bieta Rozentalska pe edstawila opiniQ komisji stalych o projekcie uchwaly

Opinia sta nowi zalqcznik do protokolu

Pzewodniczqcy Rady - Pan Pioh Kornatowski otwotzyl dyskusje nad projektem uchwaly

Pytan nie wniesiono.

Pzewodniczqcy Rady zamknql dyskusjQ. Po odczytaniu projektu uchwaly przez Vvicep.zewodnaczqcq

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glo6owaniu iawnym na

Radnych, gloaami:

-11-,,2a",

- 0 -,,pJzeciw"

- I - ,,wstrzymuiqcych 8ie"

podjgla uchwalQ Nt XLllll321l2022 w

Modehizacli Urzqdzeri Wodocilgowych i

Uchwala stanowa zalqcznik do protokolu.

uatawowy sktad R.dy 15 Radnych w obecnosci 12

lmienny wykaz glcsowania nad projektem uchwav stanowizalqcznik do protokolu.

zatrudnianvch w szkolach. dla kt6rvch orqanem orowadzacvm iest Gmina Rvbno

Pzewodniczacy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnego Pani El2biety Rozentalskiej o

pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaty.

Radna - Pani El2bieta Rozentalska przedstawila opinie komisji stalych o poekcie uchwaly

Opinia stanowi zahcznik do pfotokolu

sprawie przyjQcia Wiololetnlego Planu Rozwoiu i

Urzqdze{ Kanalizacyinych na lata 2022-2025'

7) zmianv uchwak w sDrawie okreslenia tvqodnioweoo obowiazkoweqo wvmiaru qodzin zaiec



Pzewodniczacy Rady - Pan Piotr Komatowski otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly

Pytan nie wniesiono.

Pzewodniczqcy Rady zamknql dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly pzez wi@ptz ewodniczqce

Rady, poddal go pod glosowanie.

R.da Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady'15 Radnych w obecnogci 12

Radnych, gloaami:

- 12. ,,2a",

- 0 -,,przeciw"

-0 - ,,wstr:ymuiqcych sie"

podieta uchwale Nt XLllll322l2022 w spftrwie zmiany uchwaly w sprawie okreSlenit

tygodniowego obowiqzkowogo wymiaru godzin zaied pedagog6w, psycholog6w, logoped6w,

terapeut6w pedagogicznych oraz dondc6w zawodowych zatrudnianych w azkolach, dla

K6rych organom prowadzecym iest Gmina Rybno.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu

8) okrcSlenia Sredniei c€nv iednostki paliwa w Gminie Rvbno w foku szkolnvm 202212023

Pzewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnego Pani El2biety Rozentalskiej o

pEedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaty.

Radna - Pani El2bieta Rozentalska przedstawila opinie komisjistalych o projekcie uchwaly.

opinia stanowi zalqcznik do protokolu

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Komatowski otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytaf nie wniesiono.

Pzewodniczacy Rady zamknql dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly pzez Wcepzewodniczqcq

Rady, poddal go pod gl,osowanie.

R.da Gmlny w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady l5 Radnych w obecno5ci 12

Radnych, gliosami:

-'12 - ,,2a",

- 0 ",,pazeciw"

-0 - ,,wstrzymuiQcych aie"

podiela uchwaQ NJ Xllll/323/2022 w sprawie okreslenia Sredniei ceny jednostki paliwa w

Gminie Rybno w roku szkolnytli 202212023-

Uchwala stanowi zaqcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowizaqcznik do protokolu

9) uchwalenia mieiscoweqo olanu zaoosoodarowania pzestzenneqo na terenach ooiozonvch w

obrebie oeodezvinvm Nowa Weg qm.Rvbno



Pzewodniczqcy Rady- Pan Pjotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnego pani El2biety Rozentalskiej o
pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radna - Pani El2bieta Rozentalska pzedstawila opinig komisjistatych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalacznik do protokolu

Pftewodniczqcy Rady - Pan Piok Kornatowski otworzyl dyskusjQ nad projektem uchwat_

Pytad nie wniesiono.

Pzewodniczqcy Rady zamknql dyskusjQ. Po odczytaniu projektu uchwaly pzez Wcepzewodniczqcq

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady'15 Radnych w obecnosci 12

Radnych, glosami:

-'12 - ,,2a",

- 0 -,,przeciw"

-0 -,,wstrrymujqcychsie"

podiela uchwale Nr XLllll324l2022 w spEwie uchwalenla miejscowego planu

zagoEpodanowania przesizennego na terenach polo:onych w obr?bie gooderyjnym Nowa

Wie6 gm.Rybno,

Uchwala stanowi za+acznik do orotokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik do prctoko{u

'10) wyra2enia zoodv na spEeda2 czesci nieruchomosci oruntowei niezabudowanei Dolo2oneiw

mieiscowosci Rvbno. stanowiacei wlasnosc Gminv Rvbno

Przewodniczacy Rady- Pan Piotr Komatowski zwrocil sie do Radnego Pani El2biet Rozentalskiej o

ptzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radna - Pani El2bieta Rozentalska pzedstawila opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu

Pzewodniczqry Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytai nie wniesiono.

Pzewodniczqcy Rady zamknql dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly przez Wceprzewodniczqcq

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w gloaowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 12

Radnych, glosami:

-8 - ,,2a",

- 0 -,,przeciw"

-4 - ,,wstrzymujecych sie"
podigla uchwaQ Nr XLllU325l2022 w sp.awie wyraisnia zgody na spneda, cze6ci

nieruchomo6ci gruntowei niezabudowanei polo2onel w mieiscowosci Rybno, stanowiqcej

wlasno56 Gminy Rybno.

Uchwala stanowi zalacznik do Drotokolu.



lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowizahcznik do protokolu

Ad.S.Wolne wnioaki i zaDvtania.

clos zabrali:

Peewodniczqcy Rady - Pan Piotr Koanatowski poinformowal radnych oraz obecnego soltysa Pana

Edmunda Gajka, i2 do dnia dzisiejszego nie otzymal opinii prawnej na temat pisma zloZonego pzez

soltysa Pana Edmunda Gajka. Zapewnil, je2eli pismo wplynie, zostanie pzekazane radnym i

soltysowi. \^/skazal, 2e dalsze kroki, bedq podejmowane w tej sprawie, wspolne pzez calq radQ

gminy.

Sottys solectwa Zabiny -Pan Edmund Gajek odnoszqc siQ do opinii p€wnej w sp€wie wniesronego

pisma stwierdzil, 2e ,,ani pan mecenas, ani rada nie sq uptawnieni, 2eby takie wlasnie problemy

tozsltzygaa. Od tego jest prokuratura." Dalej kontynuujqc odni6s'l sie do uzasadnienia rczpatzonej

skafgi na dzialalnosd w6jta,. Jak twierdzi skarga zostala rozpatzona z naruszeniem prawa

Kwestionowal tresd uzasadnienia, rozstrzygniecia skargi. Ponadto analizowal kwestie zwi@ane z

wykonaniem podbudowy kortu tenisowego wskazujqc na faK, 2e zostal wykonany niezgodnie z

projektem. Stwierdzil r6wnie2, i2 podczas posiedzenia Komisji Rewizyjnej w dniu 9lutego

pzewodniczqcy tej2e komisji Pan Sylwester Kasprowicz uzyl stwierdzei niepfawdziwych i

obrarliwych w stosunku do jego osoby, a ponadto zawarl to w protokole z tego posiedzenia.

Poinformowal, 2e zwracal sie do Pzewodniczecego Komisji Rewizyjnej Pana Sylwestra Kasprcwicza,

aby ten peeprosil go za sformulowanie nieuzasadnionych i obrazliwych twierdzetl pod jego adresem

tj. tego, 2e jako sottys nie dziala dla dobra swojej miejscowosci tylko po to, aby zaspokoic prywatne

konflikty skierowane w kierunku uzedu gminy i pracownik6w Stwierdzil, i2 se to naczym zupelnle

nieuzasadnione zae uty, kt6re kwestionuje.

P,zewodniczqcy Rady - Pan Piotr Komatowski stwierdzil, i2 nale2y poczekad na opinie prawnq radcy

prawnego, a nast€pnie podjeC ewentualne dzialania. Stwierdzil 2e dzisiejsze wypowiedza soltysa

Pana Edmunda Gajka opierajq sie na faktach dotychczas przedstawianych i nie wnosza nowych

Ponadto stwierdzil, 2e zawiadomienie do organ6w scigania o podejzeniu popelnienia pzestepstwa

m6gl zlozyC sam ska|2?ay otaz ka2dy Ko posiadal w wiedze i podejzenie popelnienia peest9pstwa

pzez radnego Sylwestra Kasprowicza. Podkreslal, i2 o tym, czy pismo soltysa Pana Edmunda Gajka

zqdajqce pzekazania sprawy do organ6w Scigania decydowad powjnna.ada jako o.gan kolegialny,

nie zas jej peewodniczqcy.

Soltys solectwa zabiny -Pan Edmund Gajek zwr6cil sie do Przewodniczqcego Rady z pytaniem. Jak

twierdzi zlozyl r6wnie2 skarge w zakresie nieprawidlowosci w wydatkowaniu Srodk6w na kort tenisowy

w Zabinach. Dlaczego nie ma rozpatzono tej skargi. Ponadto zwf6cil si9 do radnego Sylwestra

Kasprowicza, czy ten pzeprosi za nieprawdziwe twierdzenia zawarte w protokole z posiedzenia

Komisji Rewizyjnejw dniu I lutego.

Radny - Pan Sylwester Kasprowicz stwierdzil, i2 sprawa budowy kortu w Zabinach iest poruszana

przez Pana soltysa na ka2dej sesji. Dodal, Ze ,,padaje oskar2enia w mojq stronQ, 2e mam peeprosiC

za co6, czego nie zrcbilem, bo wszystko, co robie w tej radzie, robig slusznie." Stwierdzil, 2e czuje sie

nekany zachowaniem i pismami, kt6re informacje wymaerzone sq wiego osob9. Podkreslil, 2e Komisja



Rewizyjna jest organem kolegialnym, skladajqcym z 5 czlonk6w podejmujqcych wsp6lnie czynnoSci w

zakresie pzyznanych kompetencji. Wskazal, iZ Komisji ponosi wsp6lnq odpowiedzialnosd za

podejmowane dzialania. W tym miejscu nawiqzal do dzialania Pzewodniczecego Komisji Skarg,

Wniosk6w i Petycji, kt6ry w jego ocenie zlamal prawo, zwracajqc pismo Pzewodniczqcemu Rady, bez

uprzedniej opinii pozostalych czticnk6w komisji. Wskazal, i2 nie bedzie formulowal 2adnych pzeprosin.

Tu przypomnial sytuacjQ, kt6ra miala miejsce podczas jednej z sesji rady gminy kiedy to radny Pan

Adam Kasprowicz m6wil, 2e jest nekany na portalach spolecznosciowych przez jednego z

mieszkalic6w: Szanowni Paistwo, jedynq osobq, kt6ra m6wila tu nieprawde i miala za co pzepraszaC

jest Adam Kasprowicz. Wlem, 2e jestescie po rodzinie ijest teraz przyklejona taka +atka do pana

szwagra, 2e to on m6wi nieprawde i teraz tq latke chcecie moze mi pzykleid, ale ja nie pzeprosze na

pewno Pana za nic. Jezeli Pan chce, niech pani robi wszystko, zeby zepsuc mojq reputacje.

Ale ja bede robil wszystko, zeby to panu si€ nie udalo, bo sqdz9, 2e robie dla tej gminy bardzo duzo, a

osoby, kt6re ze mnq wsp6lpracuja, sq zadowolone z tej wsp6lpracy. A tych os6b zadowolonych jest o

wiele wiQcej.'

Radny-PanAdamKasprcwiczstwierdzil,2e,,SylwesterKasprowiczwielokrotniekrytykowatmnie

tak2e na sesjach za to, 2e potrafilem pe eprosid. Ale pan badzo dobrze wie, czego konsekwencjq bylo

byly te pzeprosiny. Nie wyroku sqdowego, tylko ugody. Ugoda zawarto pzed mediatorem sqdowym i

pzed sqdem. Ugode podpisaly dwie osoby. Podpisalem tq ugodqja i podpisal pan Dariusz Tara.

I pan krytykuje mnie za to, 2e ja potrafili-6m przeprosi4, zgodzic siQ na tojeszczejedno slowo.

Pan nawet kwestionowal w pewnym momencie tres6 tych pzeprosin. To panu dzis powiem. Tresc

tych pzeprosin pochodzi+a od mediatora sqdowego. lja jq cytowalem slowo w slowo. I pan dzis staje

w podobnej sytuacji .Pan m6wi o nekaniu powiedzial przed chwile. Ale pan nie potrafi pzeprosic.

Pan krytykuje czlowieka, kt6ry peepfosil.".

Radny - Pan Sylwester Kasprowicz w odpowiedzi swojego przedm6wcy wskazal ,,Pan odwraca kota

ogonem, zresztq przeanalizujmy ten material.50 sekund zajelo panu oskanlanie niewinnego

czlowieka o 10 sekund. Nawet nie honorowe pzeprosiny. Nawet pan nie powiedzialza co.

A je2elija bym mial kogos ptzeprosid, zrobilbym to honorowo i bym powiedzial za co pzepraszam.

Na tym filmiku jasno wida6, 2e nie potrafil pan to zrobic zgodnie z jakimkolwiek sumieniem, Jezela

chodzio mojq osobQ. Tak, ja czuje sie nQkany psychicznie. Po tych wszystkich informacjach nie mogq

spac. Jest mi bardzo pzykro, 2e dzialam w tej gminie, a dochodzi do takich sytuacji. I ja nie

pzeproszq nikogo. i to jest wlasnie r62nica miedzy nami, 2e pan ma za co pzepraszac, a ja nie.'

Soltys solectwa Zabiny - Pan Edmund Gajek stwierdzil: ,, Panie pzewodniczqcy, pan tez ma za co

ptzeptasza€2 Za lo nieprawdQ. Juz pomijajqc fakt bowiem, 2e pan sie do tego nie posunie. I odnosnie

tej prokuratury pan twiedzi, 2e cala komisja itd. Pan jest jakby tak sercem tej komisji pan kierowal,

powiadamia wszystkich. Zadalem panu pytanie, czy pan wystqpil w og6le o dokumenty?

Pan powiedzial, 2e nie wystqpil o dokumenty, o certyfikaty, a zgodnie z ozeczeniem komisji,

niezbednym byly certyfikaty. Te2 w mojej opinii pan od poczqtku byl stronniczy. Nie mial pan na celu

doprowadzi6 sprawy do kohca."

Pzewodniczecy Rady - Pan Pioh Kornatowski zwr6cil sie do soli,ysa Pana Edmunda Gajka: ,, prosze

o wypowiedt merytorycznq. I prosze zadac pytanie, bo to na razie do niczego nie zmieza.

l0



Pan czyta po raz kolejny to samo. Oczekujemy zadawania pytan.'

Soltys solectwa aabiny - Pan Edmund cajek kontynuujqc swoja wypowied2 wsKazai na ptsmo
skErowane do Pzewodniczecego Komisji Rewizyjnej, w kt6rym domagal s|g ,,sprawozenta
podbudowy kortu tenisowego budowanego w zabiny nadzialce nr 64 obreb Zabiny.

Sprawdzenie ma dotyczyd poszczeg6lnych wa6tw podbudowy pod wzgledem grubosci oraz jakosci
tych warstw z dokumentacjq. Jest projeklem technicznym, specyfkacje technicznq, wyKonanta I

odbaoru rob6t budowlanych oraz prosze o zazqdanie certyfikat6w na poszczeg6lne kruszywa.,,

Nastepnie zwr6cil sie do radnego Sylwestra Kasprowicza: ,, panie Sylwestee, tak odnosze wrajtenie,
2e Pan zrobilz siebie ofiarg.

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski zwr6cit sie do radnego pana Sylwestra Kasprowjcza:

,,prosilbym o merytoryczne zakoiczenie.'.

Radny - Pan Sylwester Kasprowicz stwierdzil Szanowny panie pzewodniczqcy, pzeciez
pan sam zauwaizyl, 2e tej merytoryki tutaj nie ma od kitku miesiecy, kiedy jest poruszany kort do
tenisa. To b?dzie wracalo do ko6ca wybor6w pan soltys Zabin nie odpusci i bedzie robid to
inteligentnie, zeby mnie sprowokowa6". Dalej kontynuujqc stwierdzil ,,je2eli chodzi o pana Adama
Kasprowicza jest specjalne jego dzialanie, 2eby tutaj mnie zdeprymowad, 2eby zdeneMowac mo2e w
jaki6 spos6b. Zrobilem batdzo du2o dla zabiny, wsp6lpEcowalem z panem Gajkiem, jestem naprawde

wwielu opiniach bardzo dobrym, dobrym czlowiekiem.Za takiego siQ nie uwa2am. Bardzo wiete zeczy
pomoglem panu solrysowi i nawet jezeli mi robi takie eeczy, to jetelj drugi raz bym mial podjqC

decyzje, czy pomoge temu czlowiekowi, to bym pom6gl.

Wracajqc do kort6w, do tenisa ptzez dwa tata tenisa widzieliscie pana Adam Kasprowicz w
inteligentny spos6b, bardzo pzebiegly pokazywal, jak wyglqda budowa boiska w Tuczkach, a jak po

dw6ch latach wyglqda kort do tenisa. Czy ta podbudowa kortu tenisa w zapisach i por6wnal bardzo

mqdze i bardzo biegle to zrobil, bo jedna sytuacja jest w pzeciqgu miesiqca, a druga w pzectqgu

dw6ch lat, kiedy tam wyrosly chaszcze. I tak wtasnie wyglqda w pewnym momencie taka mala

manipulacja faktami, zdjQciami. Ale szanowni paistwo, tutaj pan soltys m6wi, 2e ja chce, Zeby tego

nie bylo,2e robie wszystko,zeby ta sprawa nigdy niebyla wyjasniona itd. pzecie2 doskonate radni,

wiemy, 2e miesiqc temu, zostala podpisana umowa na budowe Centrum Sportu w Rybnie, gdzie takze

bedq budowane i modernjzowane dwa korty w Rybnie i w zabinach.

Takjak pan w6jt m6wil na popzedniej sesji,2e biezemy sprawy w swoje rQce, rozmawiatismy_

Ja pzychodze do pana w6jta praktycznie co tydziei i rozmawiamy m.in. o korcie do tenisa, ate tez o

innych wa2nych sprawach na terenie gminy. Ate potrafie pzyjsc do pana w6jta. potrafie przyjsd do

uzQdu, do urzednik6w, do pracownik6w i rozmawiac z nimi w sposdb normalny, w spos6b

merytoryczny i razem mo2emy dzialad. Kort do tenisa powstanje w Zabinach i to powinno byd takim

podsumowaniem dzisiejszej sesji, 2e ta historia zakoiczy sie szczesliwie. [4am nadzieje, Zeju2 za rok

rozegramy tam pierwszy turniej, kt6ry pomoge zorganizowad "

Radny - Pan Waldemar Reszka wskazal ,, chcialbym zada6 pytanie do pana softysa . Oczywiscie, jak

pan Sylwester pzeczytal pismo, zlo2yla czesd do pana pEewodniczqcego. Jest odeslanie: do
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wiadomosci soltys Solectwa Zabiny Pan Edmund Gajek po '10 sierpnia Chodzilo o to' czy ktos

akceptuje te P|smo.

Pismo to jest z 29 lipca data wplywu 01 sierpietl do pana przewodniczqcego rady Piotra

Komatowskiego. Czy co6 pan dostaljakqs informacia na ten temat? Czy ktos tam jeszcze siQ dopisal'

czy nie dopasal? czy mysli tak samo jak my vvymienieni pzez pana Kasprowicza? Kozystajqc' 2e

jestem pey glosie- Troveczke mylimy patlstwo pojecia W tym pismie nie widze skargi' tylko to jest

przypuszczenie. Tam to nawet nikt nikogo nie oskarra Padstwo nie chcecie wyjasnid pewnych spraw

To jest tylko pzypuszczenie o popelnieniu pzestepstlva A dlaczego pan Rafal Gniazdowski ma siQ

tym zajmowac? To jest komisja skarg i wniosk6w Dlatego panie pzewodniczqcy' na iakiej

podstawie?"

P.zewodniczqcy Rady - Pan Piof Kornatowski zwr6cil uwage: ,' Panie Waldemaze, pogubilem sie w

tych pana wypowiedziach. Poinformowalem pallstwa, 2e zwrOcilem sQ do radcy prawnego o opinQ

prawna dotyczqcq tego pisma, kt6ry jest osobq merytorycznq' wyksztalconq w tym kierunku, kt6ra

powinna podjqc odpowiednie decyzje i napisaC zgodnie z obowiqzujqcym w Polsce prawem' Nie

rozumiem pana zastrzezeh co do moiej osoby PoM6rzQ, 2e dzialamy zgodnie z prawem' zgodnle ze

statutem gminy."

Radny - Pan Waldemar Reszka zapytal: ,, to zgodnie z prawem jest taki termin 40 dni?, sq ieszcze

inni radcy. Dlatego pan upodobal sobie naszego radce "

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowskiw odpowiedzi stwaerdzil: ', czy mam teraz placid za

dodatkowe opinie ze swoich pieniedzy? ,

Radny - Pan Waldemar Reszka zapytali ,,dzisiaj mija termin , czy jutro dostaniemy odpowiedz?"

PzewodniczAcy Rady - Pan Piok Kornatowski w odpowiedzi wskazal: ,, mam nadziejQ, panie

Reszka, 2e dzisiaj dostaniecie. Zauwa2ylem takq prawidlowosd,2e jak sie dzieje 2le' to winien jest

p|-2ewodniczqcy".

Radny - Pan Waldemar Reszka zwr6cil siQ do Pzewodniczqcego Rady: ,,Pan m6wi, 2e kazdy mo2e

zlo2yc wniosek do prokuratury. Nie dziwi€, 2e pan Gajek wraca si€ do pana, bo pan lest

przewodniczqcym rady, a pan to rozmydla. Powoluiemy sobie komisje, do pewnych spraw to komisji

nie powolujemy np. w sprawie przeniesienia GOPS. Jak siQ ma takie stanowisko, to podejmuje sie

decyzje."

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski zapytal radnego Pana Waldemara ReszkQ: ,,prosze ml

powiedzieC, kiedy pan podjel take decyzje, czy jest pan pzekonany, czy podejeewa pan' 2e zostalo

popeln jone PzestQPstwo?"

Radny - Pan Waldemar Reszka w odpowiedzi: ,, caly czas tlumacze, 2e to jest. Po prostu ma to

wyjaSni6."

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski zapytal radnego Pana Waldemara ReszkQi ,' kiedy

pan podjql takq informacje? Czy pzyjqt pan do wiadomosci, kiedy zostalo popelnione pzestepstwo?

Czy podejzewa pan, od kiedy?'

Radny - Pan Waldemar Reszka w odpowiedzi wskazal: ,,dwa lata temu..."

Pzewodniczqcy Rady - Pan Pioh Kornatowski wskazal: ,, to powiem panu, powinienem pana podac

do prokuratury za to, 2e pan tyle zwlekal. Je2eli pan podejzewal, 2e jest popelnione przestepstwo, tak
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tunkcjonuje prawo. Mo2e pan powiejjakie konkretne zaeuty pan by sprecyzowal i wpisal do wniosku
do prokufatury, jakie konkretnie."

Radny - Pan Waidemar Reszka w odpowiedzi wskazal ,, czy ja ma sie panu spowiadad?,

Ptzewodniczacy Rady - Pan Piotr Kornatowski wskazal ,, mo2e pan mi okrestic, bo pan podpisat

pismo razem z innymi, w kt6rym znowu obliguje mnie do pzekazania sprawy do prokuratury. Skoro
pan to podpisal, czy jest Pan w stanie poda6 konkretne zazuty w stosunku do pana Sylwestra
Kasprowicza "

Radny - Pan Waldemar Reszka w odpowiedzi wskazal: ,, na pzyklad, 2e nie bylo tak, jak pan Edek

stwierdzil, 2e dw6ch na dw6ch, a pan stwierdzil, 2ejest.,
Pzewodniczecy Rady - Pan Piotr Kornatowski wskazali ,,dziekuje panu.."

Radny - Pan Sylwester Kasprowicz wskazal: ,, Szanowni pahstwo, moze ja zmieniQ temat.

Byl taki okres dwumiesigczny, kiedy mieiismy przeMe w obradach sesji. Jak pan w6jt w sprawozoanru

miedzy sesyjnym pokazywal r62norakie impfezy, K6re miaty miejsce na terenie gminy Rybno. Bylo ich

bardzo du2o. chcialbym w imieniu swoim, ale tez w imieniu rodzic6w chorej dziewczynki, w imieniu

os6b, kt6re mi pomagaly serdecznie podziekowad tym wszystkim, kt6zy wspomogti nasz turniej,.

Mieszkahcom gminy Rybno, kt6tzy pokazali po raz kolejny wielkie serce. I udalo nam sie tzykrotnie
uzbieIad kwote- DziQki temu tym srodkom ta dziewczynka pojedzie na turnus rehabilitacyjny.

Serdeczne podziekowania dla Lukasza Glowackiego, kI6ry ptzekazal kolejne wspaniale zeczy na

licytacje, tak jak pani ElZbieta Rozentiatska i pani Joanna Slupska. Serdecznie dzaek']jq panu

Pzewodniczacemu oraz Panu Gzegozowi Januszewskiego, kt6zy w pelni zaangazowali sie w

organizacje tego turnieju, kt6tzy pomagali od porannych godzin i byti ze mnA do samego kofica.

To fajnie wjdziec, 2e mo2na polegaC na r62nych osobach, ktdre chca wspierad fajne inicjatywy.

I te2 tutaj wpadlismy na taki pomysl podczas tego turnieju razem z crzeskiem Januszewski.

Oczywiscie chcemy we wspOlpracy to zorganizowad ze wszystkimi sugestiami ichcemy zrobie

pieMszy taki historyczny turnaej solectw w pilke no2nq, wlasnie w tym dniu na boisku, bo tam jest

naprawde super. I kontynuowac go pzez kolejne lata, wej6d we wsp6lpface ze wszystkimi solectwa,

aby ka2de sotectwo ptzyjechalo ze swoje ze swojq reprezentacjq i Zebysmy tam mogli fajnie sie
pobawic i zintegrowac l\4o2e dzaeki tej integracji bedziemy bardziej zgodni bqdzie mysie bardziej

moze lepiej dogadywac."

Radny - Pan t ukasz Glowacki wskazal. ,, odpowiadajqc na zazuty pana Edmunda cajka, Ze nie byla

rozpattzona skarga o zabranie tych pienigdzy, jak to m6wi pan soltys, to rozpatrywala Komisja Skarg i

Wniosk6w, na kt6rej posiedzeniu pan byl. Jesti pan byl, to powinien to pan pamietaC. Druga sprawa

tutaj do pana Waldemara Reszki, jak pan sie czepia o Komisje Skarg i Wniosk6w i o peekazanie tego
pisma. Dlaczego bylo pzekazane? Moim zdaniem bylo wskazane, dtatego Ze mialo znamiona skargi.

Na poczqtku kadencji bylo pismo pana mievkanca solectwa Koszelewy na dzialalnosC radnego

Adama Kasprowicza jto tet mialo znamiona skargi, dlatego zostalo przekazane do Komisji Skarg,

Wniosk6w j Petycji. Na tym posiedzeniu pan radny cniazdowski w konsultacjiz mecenasem i r6wnie2

z innymi czlionkami Rady stwierdzilismy, 2e to nie jest w kompetencjj Komisji Skarg, wniosk6w i

Petycji. Dlatego wtedy to pismo pzekazalismy do Komisji Rewizyjnej. Szkoda, te w tym momencie
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pan peewodniczqcy Rafal Gniazdowski nie konsultowal tego z nami' bo moim zdaniem powinn'Smy

zrobiC tak samo, ijako pzewodniczqcy tez uwa2am, 2e 2le zrobit i nie dzialal zgodnie z prawem

I dlatego, panie Reszka, to pismo zostalo ptzekazane do Komisji Skarg' Wniosk6w i Petycii' bo nosi

znamiona skargiiiakos ten tryb postQpowania musi by6 ujQty

Te pisma muszq byc rozpatzone, je6li pan przewodniczqcy dostaje iakies pisma' kieruje do

odpowiednich komisii, ktdre mogq siQ tym zai$ i p62niei dalej Jesli nie jest to ta komisja' no to

rczpatrujemy to dalej, aleiaki6 tryb postepowania tzeba pzyjqc

Soltys Sofectwa Zabiny - Pan Edmund Gajek wskazal: ', chcialem odpowiedzie6 na pytanie pana

Waldema.a Reszki. Nie otrzymalem 2adnego pisma po 10 sierpnia, o kt6rym pan m6wil' 2e mialem

otzymaC. I teraz, panie pzewodniczqcy niestety znowu do pana

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski zapyta ,, ale jakiego pisma?'

Soltys Solectwa Zabiny - Pan Edmund Gajek wskazat: ,, nie wiem jakie "

Wtym miejscu radny Waldemar Reszka okazuje Pzewodniczecemu Rady pismo

Przewodniczary Rady - Pan Piotr Kornatowski stwierdzili ,, to pismo jest skierowane do radnych

Tutaj wlasnie mi podpowiada pani Ewa, 2e od autor6w pisma pan powinien otzymaC to pismo Ja

wysylalem do radnych to pismo. Jest tutaj jeszcze dopisek:,' jednoczesnie informujemy Radych Gminy

Rybno, i2 pzedmiotowe pismo znajduje siQ w Biuze Obslugi Gminy Rybno, do zapoznania oraz

ewentualnego podpisania jego tresciw terminie do dziesiqtego sierpnia "

Tak2e ja nie rozumiem, o czym my rozmawiamy Dzaesiqtego sierpnia, kto chcial z paistwa radnych'

m6gl dotrzed do biura i podpisad pismo."

Sekretarz Gminy - Pani Jolanta Jendrycka wskazala: ,' w zwiqzku z tym' 2e zbliza sie' m'esiqc

wz esief, miesiac zebran miejskiej dotyczqcy funduszu soleckiego, wysylamy do pansMa sottys6w,

r62ne informacje, kt6re wynikly podczas kontroli, jak r6wnie2 tez

podczas juz pzygotowaf do planowanego bud2etu gminy na rok pzyszly Na poczqtku wzeSnia

zostanie zorganizowane szkolenie, ale w miedzyczasie proszQ jako soltysi spodziewac siq na pewno

kolejnych pism, kolejnych informacji, kolejnych zmian dotyczecych funduvu soleckiego Zebyscie

panstwo mogli w swoich Srodowiskach to pzekazywad Tak jak m6wilam, co jest napisane, to jest

napisane i nikttego nie przekreci. Prosilam paistwa soltys6w o informacje dotyczqcq iermanu zebrania

w sprawie ustalenia flrnduszu soleckiego. Ponadto nasidzielnicowi chca'

spotkad siQ z mieszkaicami , zery ptzekazaC informacje, ale tez 2eby mieszkahcy poznali nowych

dzielnicowych i rejony."

O godzinie 12:05 obrady Rady opuscila Radna PaniJoanna Slupska Stan Rady 12 radnych.

Soltys sotectwa Zabiny - Pan Edmund Gajek zapytal ,,panie przewodniczqcy odnosnie tego pisma, o

kt6rym m6wil Pan Waldemar Reszka. Czy po 10 sierpnia pismo wr6ciio do autor6w pisma? Tu

zapewne chodziio o podpisy."

Pzewodniczecy Rady - Pan Pioh Kornatowski w odpowiedzi wskazal: ,' ci radni powinni sQ

fatygowac do sekretariatu i odebrad pismo. PEepraszam bardzo, ale ja nie iestem Pocztq Polskq,

2eby na ka2de zawolanie ka2dego tutaj paistwa informowad \ rysyhm informuje' ile

potzebuje, tak2e zgodnie z prawem wszystko robie "
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Soltys solectwa zabiny - Pan Edmund Gajek stlvaerdzal: ,, mozna m6wic spokojn|e, a nte z taka
agresja".

Pzewodniczqcy Rady - Pan piotr Komatowskiw odpowiedzi wskazal ,, pan peedstawia mnie ca]y
czas w zlym Swietle. To nie jest agresja, jestem takim czlowiekiem na co dzieri. Dziwie sie, 2e pan
mnre tu ocen,al, 2ejestem agresywny itak dalej.,,

Soltys solectwa zabiny - Pan Edmund calek stwierdzati ,,zadaje sie panu pytanie, to pan atbo nre

odpowie, bo to pana nie dotyczy, albo z takq agresja. No, nie powinno tak byd."

Pzewodniczqcy Rady - Pan paotr Kornatowski w odpowiedzi wskazali ,, caly czas pan mnie
peedstawia w zlym Swietle. Wadomo dlaczego. Tak2e tutaj ladnie pan sie prezentowal te2 na tym
nagraniu. Gdzie pan wiedzial, 2e byl pan nagrywany_ To bylic dla mnie wszystko ukartowane_ paekne

wypowiedzi .Ale2 bylo fajnie. NaprawdQ posluchalem sobie wczoraj z Zone takZe. Nie ma tam nic
niepokojqcego nawet dla mnie. Chcial pan, 2eby to bylo zaqczone do akt do tej prokuratury. Ate tam
naprawde z mojej peEpektywy nie ma tam njc, czego prokuratura by sie tam ujeta. Szkoda panie

Karclu, 2e Pan nie pokazuje tutaj te2 pana Gajka, kt6ry ostentacyjnie bije mi brawo. Takze te

zachowanra. Pan do mnie zwraca uwage.".

Radny - Pan Lukasz Glowacki wskazal ,, mo2e po prostu pan cajek jest pod wra2eniem intetigencji

pana pzewodniczqcego. To dlatego bije brawo. Vvracajqc tutaj do tego pisma, chcialbym sie zapytad,

bo na tym pismie jest podpjsanych 5 radnych. I dlaczego to pismo wplynelo do uzedu gminy z
podpisami 5 radnych. Dlaczego inniradni nie mieli mo2tiwo6ci podpisania sie przed wptynieciem tego
pisma do uzedu gminy? Czyli rczumiem,2e tutaj wszystko bylo ukartowane. To pismo ustawione, sq
radni lepsi igorsi, kt6ey mogq podpisac pismo. Inni radni, kt6zy sie nie podpisati, nie sq waZni. Jak
beda chcieli, to mogq podpisad sie w uzgdzie gminy. Jak nie, to nie. Nie wiem, kogo sie zapytaC, bo

na kodcu jest ;;jednoczesnie informuje Radych Gminy Rybno". Czyli to kt6ryS z radnych podpisanych

informuje inie wiem, czy to Bochno Adam czy cniazdowski Rafal, czy Revka Waldema., Bogdan

Wantowski, czy Adam Kasprowicz. Dlaczego w ten spos6b zostalo pasmo skierowane oo uzeou
gminy. Mo2e kt6ryS z obecnych radnych podpasanych wypowae siq na ten temat. Moim zdaniemjest to
zwykli-6 dzielenie sje. Dzielenie radnych na lepszych igorszych. Jak pan Adam Kasprowtcz czy pan

Edmund Gajek potrafili po nocach je2dzic. Chcielijakies pismo, 2ebysmyjako radni podpisali.

Jeden i drugi pana byl u mnie. Pan Adam Kasprowacz byl odnosnie pzewoz6w, pan Edmund cajek
odnosnie wtedy budowy kortu ijakoS mozna byto pzyjechac. A teraz takie pismo nie wiadomo pzez
kogo napisane, bo nie ma autora tresci tego pisma, tylko sq radni, kt6rzy sie podpisali. Jest po prostu

ktos mam mo2liwo56 podpisania sie. Inni radni nie majq moztiwosci podpisania sie, tak2e nie wiem kto

odpowae na to pytanie".

Radny - Pan Sylwester Kasprowicz wskazat: ,, ostatnio odbyla siq Komisja Rewizyjna, podczas kt6rej

kontrolowalismy miqdzy innymi szkole podstawowq. Tam bylismy na sali sportowej, gdzie jak wszyscy
wiemy za p6l miliona zlotych zostalo remontowane dach tej sati sportowej. Ja mam tutaj pytanie do
pana w6jta, na jakim etapie jest budowa tego dachu iczy pierwszego wrzesnia dzieci bezpiecznie

bede mogly wr6ciC na te sale sportowq? Czy bedzie bezpiecznie?

Sekretaz Gminy - Pani Jolanta Jendrycka w odpowiedzi wskazala: ,, wczoraj odbyl sae odbi6r

kohcowy. Poniewat wyszv jeszcze jakies uchybienia typu malowanie, potem pospzqtanie. Firma
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dostala czas do kohca dnia. W dniu dzisiejszym dokof,icze, sq takie kosme9czne zeczy, a|e niestety

te kosmetyczke ttzeba le2 ztobi' i posptzatad pzede wszystkim' 2eby jutro nasi uczniowie

bezpiecznie mogli kozystac z tej Sali.

Radny - Pan Adam Kasprowicz odnidsl siQ do pytania radnego Lukasza Gtowackiego : odpowiem

panu Lukaszowi, dlaczego na pismie bylo pieo podpis6w Dlaczego nie chodzilismy po domach?

We pan, to nauczyla mnie praktyka, 2e to nie jest dobra metoda nachodzic kogos w domu Pan sam

Medy, kiedy byl u pana o te busy, pan m6wil, 2e chcialby pan sie z tym zapozna6 na dlu2ej To nie

bylo czasu na to. KtoS mo2e sobie nie zyczy ' 2eby kogos nachodzic Wszyscy radni mieli dostep w

uzgdzie do tego pisma. Mieli prawo sobie poczytiac' zapoznac siQ, ustosunkowac sie Bez 2adnei

nachalnosci.. Mial pan mozliwosC podpisania Jezeli pan sie nie utozsamial z tym' nie podpisal pan'

nie widzq problemu. A tu chcialbym jeszcze do pana przewodniczqcego sie odnie6d'

Panu Reszce tu pan zadawal takie pybnia. Postawil go pan wlasciwie w trudnej sytuacji, bo nie byl

pzygotowany. A ja panu moge odpowiedziec. Do tego pisma pana sofrysa bylo' bardzo szerokE

uzasadnienie. Ka2dy m6gl sobie poczytac uzasadnienie Do Pana Sylwestra jeszcze cos mialem

odnosnie tej mojej pzebieglosci. Nawiq2e do tego kortu Panie Sylwestze, wszyscy wiemy ile jest

warv len rekord. Wszyscy wiemy, 2e na tym korcie nic nie ubylo lje2eli zdjQcie bedzie robione za

dwa lata czy za rok, czy za p6l... Ten material, kt6ry tam jest Tam niczego nie ubylo ,najwy2ei czegos

nanioslo. Tam wszystko jest. A tak pzy okazjichcialbym pana zapytac odnosnie werdyktu

dwa do dw6ch, no toto, to bylo mistzostwo, to zasluga pan Chcialbym pana zapytao, dlaczego nie

poprosil pan wykonawcy o certyfikaty i deklaracje zgodnosci? Chciahym, 2eby pan to powiedzial nam,

radzie i mieszkancom navejgminY.

Radny - Pan Sylwester Kasprowicz w odpowiedzi wskazal: ', Pielwsze pytanie, kt6re powinno byc

skierowane do calej Komisii Rewizyjnej. ProszQ pisemnie zlo2yc wniosek do calej Komisji Rewizyjnej,

bo tak jak wczesniej wspomniabm, jest nas piQciu czlicnk6w. Pieciu czlonk6w decyduje o dalszym

peebiegu danej sprawy. Nastepna zecz. znowu Pan minet siQ z prawdq Odpowiadajqq

Panu Lukaszowi Glowackiemu. Je2eli pismo z podpisane wptynie do sekretariatu izostanie przybita

pieozqtka, to juz nic nie mozna tam dodac. Nie mozna ptzyjsc izapoznac siq z nim i dodac swoj

podpis. To jest nieprawda co pan m6wi. Nast?pna spaawa glosowanie dwa do dw6ch. Bylo zadane

pytanie czy skarga jest zasadna? Byl wynik glosowania 2 do 2 A jak wszyscy dobee wiemy' 2e aby

skaqa byla zasadna musi byc pzewaga glos6w, czylidwa dojednego czy dw6ch. Jezeli Pan tego nie

rozumie, to niestety. Mo2e nie bedQ rozwijal dalei tej kwestii, ale to chyba dla wszystkich powinno byd

jasne."

Przewodniczqry Rady - Pan Piot Kornatowski wskazal ,, wracaiqc do pytania pana Sylwestra o dach

na hali w szkole podstawowej- Mam pytanie do panstwa radnych kto z pahstlva zapoznal siQ z

ekspertyzq zar6wno zeczoznawcy z ubezpieczalni, jak i tego bezstronnego' kt6ry musial p62niej

wykonac kolejnA ekspertyze, 2eby6my mogli podjaC jakiekolwiek kroki prawne w stosunku do

wykonawcy. Kto z Paistwa zapoznal sie, jak byscie mogli Padstwo podniesC rekQ? Bardzo bym prosil

panstwa, 2ebyScie do nastepnej sesjizapoznali sie z tq ekspertyzq, bo zobaczymy' jakie kroki

bedziemy wsp6lnie ustala6, jakie kroki dalej podeimiemy w tej sprawie. To bedziemy ju2 ustalaC na

komisji. Nie wiem, czy tez nie zrobimy oddzielnej komisji, bo jednak tam du2o tez bylo
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nieprawidlicwosci izobaczymy, co dalej z tym robi6. Czy bedziemy wyciqgali konsekwencie od kogos

gdzies, kiedys ktos nadzorowal itd.'

Soltys sotectwa Zabiny - Pan Edmund Gajek odnoszqc sie do wypowiedzi Pana Sylwestra

Kasprowicza wskazali ,, odnoSnie wypowiedz pana Sylwestra Kasprowicza odnosnie tego werdyktu 2

do 2 z Komisji Rewizyjnej, 2e naejest zasadna skarga p|zy werdykcie dwa do dw6ch.

Mam protokdl z posiedzenia komisji, gdzie pan byl tez pzewodniczqcym z posiedzenia komisji

odnosnie skargi w podobnej sprawie. To jest jednego z pzedsiebiorc6w wlasnie odnosnje nawo2enia

dr6g. Vvtedy Komisja Rewizyjna w ustawowym skladzie pieciu os6b w obecnosci te ech czlonk6w

komisji glosami jeden za, jeden pzeciw iwstzymujqcych femis nie zajela jednoznacznego stanowiska

wob€c zazut6w podniesionych w skardze. W mojej skardze Pan stwierdzil w remisie, 2e skarga

niezasadnie."

Radny - Pan Adam Kasprowicz zwr6cil sie do radnego Pana Sylwestra Kasprowicza: ,, Panie

Sylwestze, dlaczego nie poprosil pan o certyfikaty i deklaracje zgodnosci? Dlaczego? Niech pan nam

to powie.'

PEewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski stwierdzil: ,,pan pzewodniczqcy juz panu

odpowiedzial. Prosil pana, 2eby pan napisal, skierowal to do na piSmie do Komisji Rewizyjnej."

Radny - Pan Sylwester Kasprowicz w odpowiedzi wskazal: ,, Panie Kasprowicz odpowiedzialem na

pytanie prosze zlio2yd wniosek. Chcialbym wr6ci6 do tego dachu i do tej ekspertyzy, kt6ra zostala

wykonana. Przeanalizowalem jq. Bylo bardzo du2o nieprawidlowosci. P6l miliona zlovch z budzetu

kontra 30 czy 40 tysiecy na budowq kortu do tenisa i zaden radny nie podejmuje dyskusji. Pan Adam

Kasprowicz wielce tutaj broni kortu do tenisa, kt6ry zostal nieprawidlowo wedlug niego zrobiony,

wybudowany. Je2eli chodzi o dach ha sali spoftowej w szkole podstawowej jest cisza- Panie radny,

pan jest radnym calej gminy, nie tylko Koszelewy. Pan jest radnym z okregu Koszelewy, ale jest pan

radnym gminy. Wszedzie powinien Pan podejmowad na tym samym poziomie decyzje.

Je2efi panu zale|y tak na korcie, dlaczego panu nie zalezy na rczwiqzaniu sytuacji? Pzypominam

remontowany za p6l miliona zlotych dach sali sportowej w Rybnie. Tutaj w og6le nie ma 2adnego

zaangazowania od radnych, kt6zy tutaj sie podpisali pod tym pismem. Najwa2niejszy jest kort i

pewnie ten kort. zostanie ju2 do konca kadencji. Bedziemy sie z tym bujad do konca kadencji, a

mieszkaicy bedq musieli to njestety oglAdad".

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski wskazal ,,tylko dodam, szanowni paistwo, jeszcze

jednq zecz, 2e to jest tylko na razie dach wyremontowany na gl6wnej cz?6c4, czyli na tym duzym

budynku, hali sportowej. Zostal nam jeszcze ten ni2szy budynek, czyli tak zwana ta salka korekcyjnq,

gdzie podejzewam te2 jakie5150 tysiecy potzeba nam, no, na to, 2eby po prostu wymienic dach, bo

teraz na dzie6 dzisiejszy ta salka jest tel wylqczona z uzytecznosci dla dzieciak6w w szkole

podstawowej. Jest oczywiscie wjelka poprawa, bo nie bedq musialy dzieciaki doje2d2ad na sale, na

halQ sportowq na OS|R, ale musimy o tym tez mysle6,2eby po prostu znaleZC fundusze,znaletd

pjeniqzki na to,2eby te salke pzywr6cid do u2ytecznosci."

Radny -Pan Lukasz Glowacki wskazal ,, chcialem powiedzieC, 2e mam tutaj podobne zdanie jak pan

Sylwester Kasprowicz odnosnie remontu dachu. R6wnie2 dziwi mnie,2e o 35 tys. chcemy podawac

ludzi do prokuratury, a p6{ miliona z naszych pieniqdzy jest wydane i radni nie zabierajq glosu. Moim
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zdaniem, ju2 to m6wil,em, tylko nikt nawet na to nie zwr6cil uwagi, 2e powinnismy moze powolac

komisje skladajqcq sie z radnych, kt6ra bedzie na bietqco inbrmowaC innych radnych o tym, co sie

dzieje. l\4amy tu radnych, specjalist6w bran2y budowlanej, gdzie moim zdaniem oni powinni gra6

pieMsze skzypce idqzyC do tego, 2eby ta sprawa zostata jak najszybciej wyjasniona i osoby za to

odpowiedzialne pociqgniQto do konsekwencji. Radny Pan Bogdan Wantowski grzmi, Ze tzeba tQ

sprawe oddac do prokuratury, a p6l miliona specjalista od budowie dachu i nie odzywa siQ slowem to

jest dziwne."

Sotrys solectwa Zabiny - Pan Edmund Gajek wskazali ,,podsumowujqc dziwi mnie fakt radnych,

kt6zy dzielq te p6l miliona, tzydziesci tysiecy. To sq pieniqdze publiczne, jest wa2na kazda zlot6wka i

tu nie powlnno byCjakos podzialu, 2e tu warto cos robic w tej kwestii, a tu nie warto. Oczywiscie to jest

wa2ne ito jestwazne. To sq pieniqdze publiczne, nie nasze".

Radny - Pan Sylwester Kasprowicz w odpowiedzi wskazal ,,odpowiadajac jeszcze tutaj panu

soltysowi. Oczywiscie wa2na jest kazda zlot6wka, ale tutaj podjQte kroki w sprawie koszt6w zostaly

wykonane i mamyju2 wszystkojasne. Je2elichodzio dach, jeszcze nic nie zostalo zrobione.'

Na tym dyskusjQ zakoiczono.

Ad,g.Zamkniecie obrad.

O godz.12:25 Pe ewodniczqcy Rady Pan Piotr Kornatowski - wobec wyczeQania dziennego pozqdku

obrad - zamknql obrad XLlll sesjizwyczajnej Rady Gminy Rybno.

Na tym prctok6l zakoiczono.
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